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“Zarząd województwa chce współpracować z
naukowcami”

INTERNETOWY SERWIS RADIA KIELCE

Zarząd  województwa  świętokrzyskiego  chce  współpracować  z  kieleckim  środowiskiem
naukowym.  Członek zarządu województwa Marcin  Perz  tłumaczy,  że  dzięki  pieniądzom
pochodzącym  z  Unii  Europejskiej  można  w  Kielcach  organizować  wiele  ciekawych
konferencji.  Brali  by  w  nich  udział  naukowcy  z  całego  świata.

Jego zdaniem takich spotkań powinno się odbywać co najmniej kilkadziesiąt w ciągu roku.
Potrzebne jest tylko zaangażowanie naukowców i chęć zdobywania dotacji.  Marcin Perz
dodaje,  że  dobrze byłoby,  żeby naukowcy zaangażowali  się  w przygotowanie  kolejnego
Regionalnego Programu Operacyjnego, w którym znajdą się zapisy mówiące jak wydawać
pieniądze z Unii Europejskiej w latach 2014 – 2020. Marcin Perz uważa, że pomocne mogą
stać się ich publikacje m.in. na tematy ekonomiczne i gospodarcze. Naukowcy zarówno z
uczelni publicznych, jak i prywatnych mają wskazać kierunki, w którym powinny iść władze
województwa.

Pierwsze  spotkania  w  tej  sprawie  już  się  odbyły.  Naukowcy  z  Uniwersytetu  Jana
Kochanowskiego  wstępnie  deklarują  zaangażowanie.  Dyrektor  Instytutu  Ekonomii  i
Administracji UJK – prof. Paweł Chmielnicki uważa, że taka współpraca jest korzystna dla
obydwu stron, bo pozwoli szerzej spojrzeć na przyczyny zjawisk w regionie i sformułować
prognozy. Dla naukowców jest to możliwość przeprowadzenia badań, które ciężko byłoby
przeprowadzić,  bo  nie  byłoby  na  ten  cel  pieniędzy.  Pomóc w tym może  współpraca  z
zarządem województwa i pieniądze z dotacji UE.


